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Θ Ε Μ Α 10ο:  Γνωμοδότηση περί μεταβολών ή μη σχολικών μονάδων
 Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης του Δήμου
 μας, για το σχολικό έτος 2022-  2023.

Το Δημοτικό Συμβούλιο σήμερα την 23η του μηνός Νοεμβρίου του έτους 2021,
ημέρα  της  εβδομάδος  Τρίτη  και  ώρα  17:30  συνήλθε  σε  τακτική  συνεδρίαση  με
τηλεδιάσκεψη,  σύμφωνα  με  την  από  11-03-2020  Πράξη  Νομοθετικού  Περιεχομένου
(κατεπείγοντα μέτρα κατά του κορωνοϊού), ύστερα από την υπ' αριθ. 20095/19-11-2021
πρόσκληση  του  Προέδρου  του  κ.  Θυμή  Φίλιππα, η  οποία  νόμιμα  και  εμπρόθεσμα
επιδόθηκε  σύμφωνα με  τις  διατάξεις  του  άρθρου  67  του  ν.  3852/2010,  όπως έχουν
τροποποιηθεί  και  ισχύουν,  σε  καθέναν  δημοτικό  σύμβουλο,  στους  προέδρους
Συμβουλίων  των  Κοινοτήτων  Λουτρακίου  -  Περαχώρας,  Ισθμίας,  Αγ.  Θεοδώρων,  και
Πισίων και στον Δήμαρχο κ. ΓΚΙΩΝΗ Αλκ. Γεώργιο, ο οποίος ήταν απών, προκειμένου να
συζητήσει και να αποφασίσει στα θέματα της ημερήσιας διάταξης.

  Αφού διαπιστώθηκε ότι  υπάρχει  νόμιμη απαρτία,  δεδομένου ότι  επί  συνόλου
είκοσι επτά (27) μελών του Δημοτικού Συμβουλίου βρέθηκαν παρόντα είκοσι (20), ο κ.
Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.

Π  α  ρ  ό  ν  τ  ε  ς: 1.Θυμής  Φίλιππας  –  Πρόεδρος,  2.Σακελλαρίου  Αναστάσιος,
3.Παπαθανασίου Αθανάσιος, 4.Πέρρας Σωτήριος, 5.Ράτης Σπυρίδων, 6.Δήμου Κων/νος,
7.Πρωτονοτάριος Δημήτριος, 8.Παντελέου Κων/νος, 9.Πρωτοπαππά Μαρία,  10.Πέτρου
Παναγιώτης,  11.Νικολάου  Σωτήριος,  12.Κοντός  Γεώργιος,   13.Λογοθέτης  Κων/νος,
14.Μουζάκης  Αθανάσιος,  15.Καραπανάγος  Ιωάννης,  16.Σταυρόπουλος  Κων/νος,
17.Γλυκοφρύδης  Ιωάννης,  18.Βασιλείου  Δημήτριος,  19.Βασιλείου  Βασίλειος.
20.Ασημακόπουλος Χρήστος.
Στην  παρούσα  συνεδρίαση  συμμετείχαν  και  οι  πρόεδροι  των  Συμβουλίων  των
Kοινοτήτων Λουτρακίου - Περαχώρας, Αγίων Θεοδώρων, Ισθμίας και Πισίων, ήτοι οι κ.κ.
Σακέλλης  Μάριος,  Κωνσταντής  –  Σκουλικαρίτης  Αριστείδης,  Γκεζερλής  Γεώργιος  &
Λάμπρου Δημήτριος, αντίστοιχα.

Α  π  ό  ν  τ  ε  ς: 1.Γεωργίου  Αθανάσιος,  2.Δέδες  Δημήτριος,  3.Δρίτσας  Αλκιβιάδης,
4.Ζερβός Κων/νος,  5.Κορδαλή Σωτηρία, 6.Πέτρου Θεόδωρος, 7.Σακελλαρίου Ευθύμιος,
αν και κλήθηκαν νόμιμα.

Μετά την έναρξη της συνεδρίασης και πριν τη συζήτηση οποιουδήποτε θέματος
προσήλθαν οι δημοτικοί σύμβουλοι (δ.σ.) Κορδαλή Σωτηρία και Σακελλαρίου Ευθύμιος.

Κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 4  ου   θέματος (όπως τα θέματα αναριθμήθηκαν  
ύστερα κι  από τη  συζήτηση τριών έκτακτων) και  πριν τη  λήψη Απόφασης επ'  αυτού
αποχώρησαν από τη συνεδρίαση οι δ.σ. Κορδαλή Σωτηρία, Πρωτονοτάριος Δημήτριος
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και Ασημακόπουλος Χρήστος, ενώ πριν τη συζήτηση του 5  ου   θέματος αποχώρησαν οι δ.σ.  
Βασιλείου Βασίλειος και Μουζάκης Αθανάσιος και προσήλθαν εκ νέου οι δ.σ. Κορδαλή
Σωτηρία και Πρωτονοτάριος Δημήτριος.

Πριν τη συζήτηση του 6  ου   θέματος αποχώρησαν οι  δ.σ. Κορδαλή Σωτηρία και  
Πρωτονοτάριος Δημήτριος, ενώ πριν τη συζήτηση του 7  ου   θέματος αποχώρησαν οι δ.σ.  
Λογοθέτης Κων/νος, Γλυκοφρύδης Ιωάννης, Σταυρόπουλος Κων/νος, Νικολάου Σωτήριος
και Σακελλαρίου Ευθύμιος.

      Επί  του  10ου θέματος  της συνεδρίασης (ύστερα κι  από τη  συζήτηση τριών
έκτακτων θεμάτων)  ο  κ.  Πρόεδρος  έθεσε  υπόψη των μελών του  Σώματος  τον  οικείο
φάκελο στον οποίο περιλαμβάνονται τα εξής:

1.Οι  διατάξεις  του  ν.  1566/1985  (Φ.Ε.Κ.  167/τ.Α/30.09.1985),  όπως
τροποποιήθηκαν και ισχύουν.

2.Οι διατάξεις του άρθρου 11 του ν. 1966/91 (Φ.Ε.Κ. 147/τ.Α’/26.09.1991), όπως
τροποποιήθηκαν  με  αυτές  του  άρθρου  59  παρ.  15  του  ν.  3966/2011  (Φ.Ε.Κ.
118/τ.Α/24.05.2011) (με έναρξη ισχύος αυτών την 1/1/2011, όπως προβλέπεται από το
άρθρο 61 παρ. 4 του ιδίου νόμου), αναφορικά με την ίδρυση, προαγωγή, κατάργηση,
συγχώνευση σχολικών μονάδων.

Σύμφωνα  με  τις  διατάξεις  αυτές  για  όλα  τα  ανωτέρω  θέματα  γνωμοδοτεί  το
Δημοτικό Συμβούλιο.  

3.Οι διατάξεις του άρθρου 246 του ν. 4512/2018 (Φ.Ε.Κ. 5/τ.Α'/17.01.2018), με τις
οποίες συμπληρώθηκαν οι διατάξεις του προαναφερθέντος νόμου.

4.Οι διατάξεις του ν. 4763/2020 (Φ.Ε.Κ. 254/τ.Α'/21.12.2020) που μεταξύ άλλων
αφορούν και την Επαγγελματική Εκπαίδευση.

5.Η υπ'  αριθμ.  141901/ΓΔ4/05-11-2021 εγκύκλιος του Υπουργείου Παιδείας  και
Θρησκευμάτων (Υ.ΠΑΙ.Θ.),  με θέμα “Μεταβολές σχολικών μονάδων Πρωτοβάθμιας και
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης για το σχολικό έτος 2022 - 2023”, σύμφωνα με την οποία
οι Διευθυντές Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης θα πρέπει μεταξύ άλλων
να  αποστείλουν  εγγράφως  στους  Δήμους  τις  τεκμηριωμένες  προτάσεις  που  θα
καταχωρήσουν στο Πληροφοριακό Σύστημα Myschool για κάθε είδους σχολική μεταβολή
(ίδρυση,  προαγωγή,  συγχώνευση,  υποβιβασμό,  κατάργηση,  μετατροπή,
προσθήκες/καταργήσεις  τομέων  και  ειδικοτήτων  στα  Ενιαία  Ειδικά  Επαγγελματικά
Γυμνάσια - Λύκεια) για το σχολικό έτος 2022 - 2023 και να ζητήσουν τη γνωμοδότηση των
Δημοτικών Συμβουλίων τους επί αυτών, κι εν συνεχεία να τις διαβιβάσουν στο Υ.ΠΑΙ.Θ.
και στις οικείες Περιφερειακές Διευθύνσεις. 

Στην  ίδια  εγκύκλιο,  εκτός  από  τη  διαδικασία  που  πρέπει  να  ακολουθηθεί,
αναφέρονται και τα κριτήρια για τις τυχόν μεταβολές.

6.Η  υπ'  αριθμ.  145334/Δ4/12-11-2021  (με  αριθμ.  πρωτ.  Δήμου  (19720/15-11-
2021)  εγκύκλιος  του  Υπουργείου  Παιδείας  και  Θρησκευμάτων  (Υ.ΠΑΙ.Θ.),  με  θέμα
“Μεταβολές  σχολικών  μονάδων  Δευτεροβάθμιας  Επαγγελματικής  Εκπαίδευσης  για  το
σχολικό  έτος  2022  -  2023”,  σύμφωνα  με  την  οποία  οι  Διευθυντές  Δευτεροβάθμιας
Εκπαίδευσης  θα  πρέπει  μεταξύ  άλλων  να  αποστείλουν  εγγράφως  στους  Δήμους  τις
τεκμηριωμένες προτάσεις που θα καταχωρήσουν στο Πληροφοριακό Σύστημα Myschool
για  κάθε  είδους  σχολική  μεταβολή  (ίδρυση,  συγχώνευση,  κατάργηση,  μετατροπή,
προσθήκες/καταργήσεις τομέων και ειδικοτήτων στα ΕΠΑΛ) για το σχολικό έτος 2022 -
2023 και να ζητήσουν τη γνωμοδότηση των Δημοτικών Συμβουλίων τους επί αυτών, κι εν
συνεχεία να τις διαβιβάσουν στο Υ.ΠΑΙ.Θ. και στις οικείες Περιφερειακές Διευθύνσεις. 

Στην  ίδια  εγκύκλιο,  εκτός  από  τη  διαδικασία  που  πρέπει  να  ακολουθηθεί,
αναφέρονται και τα κριτήρια για τις τυχόν μεταβολές.

7.Το υπ’ αριθ.  Φ.2/6236/17-11-2021 έγγραφο της  Δ/νσης Α/θμιας  Εκπαίδευσης
Κορινθίας, με το οποίο μας  κοινοποιείται η πρότασή της στα πλαίσια των μεταβολών των
Σχολικών Μονάδων αρμοδιότητάς της για το σχολικό έτος 2022 - 2023. Συγκεκριμένα, και
όσον  αφορά  τον  Δήμο  μας,  προτείνεται  ο  υποβιβασμός  του  6/θ  Δημοτικού  Σχολείου



Περαχώρας  σε  4/Θ,  καθότι,  όπως  προκύπτει  από  τα  κάτωθι  εκτεθέντα  στοιχεία,  τα
τελευταία  πέντε  (5)  συναπτά  σχολικά  έτη  στο  συγκεκριμένο  Σχολείο  έχει  μειωθεί
σημαντικά ο αριθμός των φοιτούντων μαθητών/μαθητριών:

ΣΧΟΛΙΚΟ ΕΤΟΣ ΣΥΝΟΛΟ ΜΑΘΗΤΙΚΟΥ
ΔΥΝΑΜΙΚΟΥ

ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΟΤΗΤΑ

2017-2018 78 μαθητές/τριες 6/Θ
2018-2019 73 μαθητές/τριες 5/Θ
2019-2020 67 μαθητές/τριες 5/Θ
2020-2021 51 μαθητές/τριες 5/Θ
2021-2022 36 μαθητές/τριες 4/Θ
Με  το  ίδιο  έγγραφο   μάς  ζητείται  να  αποστείλουμε  μέχρι  τις  30/11/2021την

γνωμοδότηση του Δημοτικού Συμβουλίου μας επί της ανωτέρω πρότασης.
8.Το  υπ’  αριθ.  5894/16-11-2021  (με  αριθμ.  πρωτ.  Δήμου  19881/16-11-2021)

έγγραφο της Δ/νσης Β/θμιας Εκπαίδευσης Κορινθίας, με το οποίο, κατόπιν του υπ' αριθμ.
614/15-11-2021 εγγράφου του 2ου ΕΠΑΛ Λουτρακίου, μας  κοινοποιείται η πρόταση της
Δ/νσης  αναφορικά  με  το  ανωτέρω  σχολείο  και  συγκεκριμένα  για  προσθήκη  της
ειδικότητας "Τεχνικός Η/Υ και Δικτύων Η/Υ" στη Γ' Τάξη του Τομέα Πληροφορικής του, για
το σχολικό έτος 2022-2023, για τους κάτωθι λόγους:

α) κατά το τρέχον σχολικό έτος, στη Β' Τάξη του Τομέα Πληροφορικής φοιτούν 24
μαθητές κι έχουν εκφράσει την επιθυμία λειτουργίας της ανωτέρω ειδικότητας στη Γ' Τάξη

β)  πληρούνται  οι  προϋποθέσεις  σχετικά με  την  εξασφάλιση της  στέγασης,  του
προβλεπόμενου  μαθητικού  δυναμικού,  της  μετακίνησης  των  μαθητών  καθώς  και  του
διαθέσιμου εκπαιδευτικού προσωπικού.

Με το ίδιο έγγραφο μάς ζητείται να αποστείλουμε τη γνωμοδότηση του Δημοτικού
Συμβουλίου  μας  μέχρι  τις  30/11/2021,  συνοδευόμενη  από  α)  βεβαίωση  ανάληψης
δαπάνης  λειτουργικών  εξόδων  που  θα  εκδώσει  η  οικεία  Σχολική  Επιτροπή  Β/θμιας
Εκπ/σης  και  β)  βεβαίωση  δέσμευσης  οικονομικών  πιστώσεων  που  θα  εκδώσει  η
Οικονομική Υπηρεσία του Δήμου μας.

9.Η από 18/11/2019 εισήγηση του αρμοδίου Αντιδημάρχου Παιδείας αναφορικά με
την  προαναφερθείσα  πρόταση  της  Δ/νσης  Α/θμιας  Εκπαίδευσης  Κορινθίας,  περί
υποβιβασμού  του  6/θ  Δημοτικού  Σχολείου  Περαχώρας  σε  4/Θ,  η  οποία  αναλυτικά
αναφέρει τα κάτωθι:

"Σας γνωρίζουμε ότι η Δ/νση Α΄ /Θμιας Εκπαίδευσης Ν. Κορινθίας απέστειλε προς τον
Δήμο μας εισήγηση, περί λειτουργικού υποβιβασμού του 6/Θέσιου Δημοτικού Σχολείου
Περαχώρας  για  το  σχολικό  έτος  2022  –  2023,  παραθέτοντας  στοιχεία  από  τα  οποία
προκύπτει ότι τα τελευταία πέντε (5) συναπτά σχολικά έτη ( από το 2017 έως και το 2022)
στο συγκεκριμένο Δημοτικό Σχολείο έχει μειωθεί σημαντικά το αριθμός των φοιτούντων
μαθητών/μαθητριών  και  ως  εκ  τούτου  προτείνει  για  το  επόμενο  σχολικό  έτος  τον
υποβιβασμό του ανωτέρω Δημοτικού Σχολείου από 6/Θέσιο σε 4/Θέσιο.
Ως Αντιδήμαρχος Παιδείας, οφείλω να επισημάνω ότι:
1. Τα  τελευταία  χρόνια  έχουν  κλείσει  κι  υποβιβαστεί  πολλές  σχολικές   μονάδες  της
υπαίθρου,  με  αποτέλεσμα  οι  μαθητές  να  βρίσκονται  «στον  δρόμο».  Οφείλουμε  να
στηρίξουμε αυτούς τους μαθητές. Στο Δημοτικό Σχολείο Περαχώρας φοιτούν μαθητές από
την περιοχή του Σχίνου, των Πισίων και της Βουλιαγμένης. Δεν είναι λογικό ένα παιδί  από
5 έως 11 ετών να ξυπνάει στις 6.30 το πρωί, να μετακινείται με σχολικό λεωφορείο σε ένα
δρόμο  γεμάτος  στροφές  με  άσχημες  καιρικές  συνθήκες  (ομίχλη,  καταχνιά,  χιόνι  και
παγετό) κατά τους χειμερινούς μήνες, για να επιστρέψει πίσω στο σπίτι του στις 4.00 –
4.30 το απόγευμα.
2. Κάθε υποβιβασμός, συγχώνευση και συνδιδασκαλία τάξεων σε διαφορετικού τύπου
μαθητικές ανάγκες, θα δυσχεράνει την εκπαιδευτική διαδικασία, καθώς δεν λαμβάνονται
υπόψη οι ιδιαίτερες συνθήκες και ανάγκες των μαθητών και θα έχει ως αποτέλεσμα την
υποβάθμιση της μαθησιακής διαδικασίας.



3. Τα  σχολεία  της  υπαίθρου  η  πολιτεία  θα  πρέπει  να  τα  στηρίζει  και  όχι  να  τα
συρρικνώνει, να τα υποβιβάζονται και να τα κλείνει. Τα σχολεία της υπαίθρου δεν πρέπει
να μπαίνουν στην ίδια λογική και στην ίδια ζυγαριά με τα σχολεία των πόλεων.
4. Λόγω των δύσκολων συνθηκών επιβίωσης στην ευρύτερη περιοχή πολλοί κάτοικοι
αναγκάζονται  να  μεταναστεύσουν  σε  μεγάλες  πόλεις.  Αν  δεν  δοθούν  κίνητρα  να
παραμείνουν οι  κάτοικοι,  θα υποβιβάζεται  η περιοχή  και  σιγά – σιγά θα κλείνουν τα
πάντα.  Τέτοιες  ενέργειες  όχι  μόνο δεν  στηρίζουν την  ύπαιθρο αλλά συμβάλλουν στην
ερημοποίησή της.
5. Σχολικές μονάδες που υποβιβάζονται,  δυστυχώς οδηγούνται  στο οριστικό κλείσιμό
τους.  Αν δεχτούμε τον υποβιβασμό του Δημοτικού Σχολείου Περαχώρας είναι  σαν να
απαξιώνουμε την ευρύτερη περιοχή.
Η Περαχώρα είναι ένα ορεινό Ιστορικό χωριό του Δήμου μας και το νεόδμητο ιδιόκτητο
κτίριο του Δημοτικού Σχολείου αποτελεί κόσμημα για το χωριό. 
Οι μαθητές και μαθήτριες του σχολείου κάθε χρόνο συμμετέχουν ενεργά στον εορτασμό
της Μάχης  της Περαχώρας και  οι  περισσότερες  των  εκδηλώσεων  πραγματοποιούνται
στον χώρο το σχολείου.
Επισημαίνεται  ότι  το  Δημοτικό  Σχολείο  Περαχώρας  έχει  αποσπάσει  τα  περισσότερα
βραβεία,  διακρίσεις  και  επιβραβεύσεις,  για  την  ενεργή  δράση  του,  σε  πανελλήνιους
διαγωνισμούς για το περιβάλλον και τον Πολιτισμό.
6. Η πρόταση  της Δ/νσης Α΄/Θμιας Εκπ/σης περί υποβιβασμού του Δημοτικού Σχολείου
Περαχώρας, θα υποθήκευε το εκπαιδευτικό μέλλον της ευρύτερης περιοχής.
Λαμβάνοντας υπόψη τα ανωτέρω Ε ι σ η γ ο ύ μ α σ τ ε προς το Δημοτικό Συμβούλιο του
Δήμου Λουτρακίου – Περαχώρας – Αγίων Θεοδώρων:
Τη ΜΗ συναίνεση του υποβιβασμού του  6/Θέσιου Δημοτικού Σχολείου Περαχώρας
σε 6/Θέσιο για το σχολικό έτος 2022 – 2023, για τους λόγους που αναφέρονται στην
παρούσα.

Είμαστε πάντα ανοιχτοί σε κάθε είδους διάλογο με γνώμονα πάντα ένα καλύτερο
αύριο για τα παιδιά μας, προκειμένου να διαφυλαχθούν τα ήθη, τα έθιμα μας και πάνω
απ΄όλα η ιστορία μας".  

10.Η από 18/11/2019 εισήγηση του αρμοδίου Αντιδημάρχου Παιδείας αναφορικά
με  την  προαναφερθείσα  πρόταση  της  Δ/νσης  Β/θμιας  Εκπαίδευσης  Κορινθίας,  περί
προσθήκης ειδικότητας στη Γ' Τάξη του Τομέα Πληροφορικής του 2ου ΕΠΑΛ Λουτρακίου,
η οποία αναλυτικά αναφέρει τα κάτωθι:

" Λαμβάνοντας υπ΄όψιν:  
1. Το  αίτημα  της  Δ/ντριας  του  2ου ΕΠΑ.Λ  Λουτρακίου,  περί  προσθήκης  επιπλέον
ειδικότητας «Τεχνικός Η/Υ & Δικτύων Η/Υ», στην Γ΄ τάξη του Τομέα Πληροφορικής, για το
επόμενο σχολικό έτος 2022 – 2023.
2. Τη θετική γνωμοδότηση της Δ/νσης Β΄θμιας Εκπαίδευσης, Ν. Κορινθίας, σύμφωνα με
την οποία πληρούνται οι προϋποθέσεις:
α/  εξασφάλισης της στέγασης  – εντός του υφιστάμενου κτιρίου -  του  προβλεπόμενου
μαθητικού δυναμικού,
β/ μετακίνησης των μαθητών 
γ/ διάθεσης εκπαιδευτικού προσωπικού
3. Την επιθυμία των 24 φοιτούντων μαθητών, των εκπαιδευτικών της ειδικότητας και του
Συλλόγου Διδασκόντων, για τη λειτουργία της ανωτέρω ειδικότητας στη Γ΄ Τάξη  του Τομέα
Πληροφορικής.
4. Την  ιδιαίτερη επισήμανση της Δ/ντριας του 2ου ΕΠΑ.Λ Λουτρακίου, ότι η ανωτέρω
προσθήκη δεν θα επιφέρει επιπλέον δαπάνη για την Σχολική Επιτροπή Β΄θμιας Εκπ/σης
του Δήμου Λουτρακίου – Περαχώρας – Αγίων Θεοδώρων, καθότι στη σχολική μονάδα του
2ου ΕΠΑ.Λ Λουτρακίου λειτουργούν 3 εξοπλισμένα Εργαστήρια Πληροφορικής.
Βεβαιώνουμε  και με τη σύμφωνη γνώμη της Β/Θμιας Σχολικής Επιτροπής του Δήμου μας
ότι  οι  όποιες λειτουργικές δαπάνες προκύψουν θα καλύπτονται από την επιχορήγηση



που θα λαμβάνει το ανωτέρω ν.π, από τους Κεντρικούς Αυτοτελής Πόρους (ΚΑΠ), μέσω
του Δήμου.
Όσον  αφορά  το  ύψος  των  προκυπτουσών  λειτουργικών  δαπανών  για  το  χρονικό
διάστημα από 1/9/2022 έως 31/12/2022 ανέρχονται  κατ΄ελάχιστο  στα  200.00  ευρώ
συνολικά και για κάθε σχολικό έτος  κατ΄ελάχιστο  500,00  ευρώ.

Σύμφωνα με τα ανωτέρω Ε ι σ η γ ο ύ μ α σ τ ε προς το Δημοτικό Συμβούλιο του 
Δήμου Λουτρακίου – Περαχώρας – Αγίων Θεοδώρων την:

 Προσθήκη ειδικότητας «Τεχνικός Η/Υ & Δικτύων Η/Υ» στη Γ΄ Τάξη του Τομέα
Πληροφορικής στο 2ο ΕΠΑ.Λ Λουτρακίου, για το σχολικό έτος 2022 – 2023, για τους
λόγους που αναφέρονται στην παρούσα."

11.Η υπ' αριθμ. 10/2021 Απόφαση της οικείας Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας, με
την οποία εισηγείται  στο Δημοτικό Συμβούλιο αναφορικά με το θέμα, σύμφωνα με τις
προαναφερθείσες εισηγήσεις του αρμόδιου Αντιδημάρχου.

12.Το  υπ'  αριθμ.  2/22-11-2021  (με  αριθμ.  πρωτ.  Δήμου  20168/22-11-2021)
έγγραφο  του  Συλλόγου  Γονέων  και  Κηδεμόνων  Περαχώρας  αναφορικά  με  τον
προτεινόμενο από τη Δ/νση Α/θμιας Εκπαίδευσης Κορινθίας υποβιβασμό του Δημοτικού
Σχολείου της περιοχής του, το οποίο αναλυτικά έχει ως εξής:

"Με  αφορμή  το  έγγραφο  της  Α/θμιας  Εκπαίδευσης  Κορινθίας  με  αρ.  πρωτ.
Φ.2/6236 θέλουμε να αναφέρουμε τα εξής:

Ως Σύλλογος Γονέων και  Κηδεμόνων Σχολείων Περαχώρας θα θέλαμε  να σας
παραθέσουμε  τους  λόγους  για  τους  οποίους  θεωρούμε  ότι  δεν  πρέπει  να  γίνει
υποβιβασμός του Δημοτικού Σχολείου Περαχώρας.
 Το Σχολείο μας βρίσκεται σε σημείο όπου εξυπηρετεί μαθητές που έρχονται από την
ευρύτερη  περιοχή  του  Δήμου  (Πίσια-Σχίνο)  που  θεωρείται  δυσπρόσιτη  περιοχή  τη
χειμερινή περίοδο. Πρόκειται για παιδιά ηλικίας 6-12 ετών, τα οποία θα πρέπει να ξεκινάνε
από το  σπίτι  τους  πολύ νωρίς  το  πρωί  και  να επιστρέφουν πολύ αργά το  μεσημέρι.
Επίσης  τα  παιδιά  που  μένουν  μόνιμα  στο  χωριό  μας  είναι  δύσκολο  να  μεταβαίνουν
καθημερινά στο Λουτράκι.
 Συνέπεια του υποβιβασμού του Σχολείου θα είναι η σταδιακή ερήμωση του χωριού,
καθώς  οι  νέοι  γονείς  δε  θα  μπορούν να  μείνουν σε  ένα  χωριό  που θα  έχει  ένα  4/θ
σχολείο, με πολύ πιθανή εξέλιξη το κλείσιμό του.
 Το  Δημοτικό  Σχολείο  Περαχώρας  στεγάζεται  σε  ένα  νεόδμητο  κτίριο  με  όλες  τις
προδιαγραφές, είναι ενεργό σε πολλές δράσεις και διαγωνισμούς, έχει διακριθεί και έχει
βραβευτεί πολλές φορές σε πανελλήνιο επίπεδο και θεωρούμε ότι έχει κάνει υπερήφανο
τον Δήμο μας.

Η πρότασή μας είναι το σχολείο να παραμείνει ως έχει γιατί οι μαθητές που έρχονται
από  Νήπιο-Προνήπιο  δείχνουν  ότι  στο  σχολείο  θα  αυξηθεί  ο  αριθμός  των  μαθητών.
Επίσης προτείνουμε, για να μην κλείσει ένα τέτοιο Σχολείο στον Δήμο μας, να γινόταν
μεταφορά  κάποιων  μαθητών  από  την  ευρύτερη  ζώνη  του  Λουτρακίου  ώστε  να
αποσυμφορηθούν κάποια Σχολεία του Λουτρακίου." 

Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη του τα ανωτέρω καθώς και τις διατάξεις
του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010, μετά από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων
μεταξύ των μελών του,

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  Ο μ ό φ ω ν α
(και με την ψήφο του Προέδρου του Συμβουλίου της Κοινότητας Λουτρακίου -

Περαχώρας κ. Σακέλλη Μάριου)

1.Γνωμοδοτεί αρνητικά προς την αρμόδια Δ/νση Α/θμιας Εκπαίδευσης Κορινθίας
επί του υποβιβασμού του 6/θ Δημοτικού Σχολείου Περαχώρας σε 4/Θ, για το σχολικό έτος
2022-2023,  ο  οποίος προτείνεται  από  την  ανωτέρω  Δ/νση  στα  πλαίσια  μεταβολών
σχολικών μονάδων κατά το προαναφερθέν σχολικό έτος, για τους λόγους που αναλυτικά



αναφέρονται  στην  από  18/11/2021  εισήγηση  του  αρμοδίου  Αντιδημάρχου  και  στο
έγγραφο του οικείου Συλλόγου Γονέων-Κηδεμόνων.

  2.Γνωμοδοτεί θετικά προς την αρμόδια Δ/νση Β/θμιας Εκπαίδευσης Κορινθίας
για την προσθήκη της ειδικότητας "Τεχνικός Η/Υ και Δικτύων Η/Υ" στη Γ' Τάξη του Τομέα
Πληροφορικής του 2ου ΕΠΑΛ Λουτρακίου, για το σχολικό έτος 2022-2023, σύμφωνα με
την κατατεθείσα από την ανωτέρω Δ/νση πρόταση και στα πλαίσια μεταβολών σχολικών
μονάδων κατά  το  προαναφερθέν  σχολικό  έτος  και  σύμφωνα με  την  από 18/11/2021
εισήγηση του αρμόδιου Αντιδημάρχου.

Όπως προκύπτει από το υπ’ αριθ. 5894/16-11-2021  έγγραφο της Δ/νσης Β/θμιας
Εκπαίδευσης  Κορινθίας  πληρούνται  οι  προϋποθέσεις  σχετικά  με  την  εξασφάλιση  της
στέγασης για την υλοποίηση της ανωτέρω προσθήκης.

3.Οι λειτουργικές δαπάνες για την περίοδο από 01-09-2022 έως 31-12-2022 που
θα προκύψουν από την εν λόγω προσθήκη ειδικότητας ανέρχονται κατ' ελάχιστον στο
ποσό των 200,00 (διακοσίων) Ευρώ. Το ποσό της ετήσιας δαπάνης για τα επόμενα  έτη
ανέρχεται  κατ'  ελάχιστον στο  ύψος των 500,00 (πεντακοσίων)  Ευρώ.  Οι  λειτουργικές
αυτές  θα επιβαρύνουν το Ν.Π.Δ.Δ. με την επωνυμία “Σχολική Επιτροπή Δευτεροβάθμιας
Εκπαίδευσης Δήμου Λουτρακίου - Περαχώρας - Αγ. Θεοδώρων“ και θα καλύπτονται από
την επιχορήγηση που θα λαμβάνει ο Δήμος Λουτρακίου - Περαχώρας - Αγ. Θεοδώρων
από  τους  ΚΑΠ  για  την  κάλυψη  των  λειτουργικών  αναγκών  Α/θμιας  και  Δ/θμιας
Εκπαίδευσης. 

4.Σε εφαρμογή της παρούσης, η Δ/νση Οικονομικών Υπηρεσιών του Δήμου θα
εκδώσει βεβαίωση δέσμευσης οικονομικών πιστώσεων για τις λειτουργικές δαπάνες που
θα προκύψουν από την προτεινόμενη προσθήκη. 

Η παρούσα Απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό   133/2021.

Ο  Πρόεδρος                                                 Τα Μέλη
                 (΄Επονται υπογραφές )

                 Ακριβές Αντίγραφο
          Λουτράκι 24 Νοεμβρίου 2021

             Ο   Πρόεδρος Δ.Σ.
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